

搖滾樂團 **LUNA SEA & X JAPAN** 結他手 **SUGIZO** 領軍即興樂隊 **SHAG**
用龐克態度表達爵士、搖滾、放克、自由、氛圍和迷幻的聲音！

SHAG is a jazz jam band featuring master rock guitarist **SUGIZO** (LUNA SEA, X JAPAN),
their music is a mixed pot of jazz, rock, funk, free, ambience and psychedelic performed with a punk attitude!

SHAG



© KeikoTANABE

¥880 | ¥680 | ¥480 | ¥280

門票在2月7日起於Art-mate公开发售

TICKETS AVAILABLE AT ART-MATE FROM 7 FEB ONWARDS

網上購票 Internet Booking
www.art-mate.net

WhatsApp 查詢 WhatsApp Enquiries
☎ 6397 9593 (Whatsapp Only)

節目查詢 Programme Enquiries
☎ 9476 8655 | info@jfm.org | www.jfm.org

4.26 (SAT) 20:00

荃灣大會堂演奏廳 TSUEN WAN TOWN HALL AUDITORIUM

SUGIZO | 結他及小提琴 GUITAR & VIOLIN
KenKen | 貝斯 BASS
類家心平 SHINPEI RUIKE | 小號 TRUMPET
別所和洋 KAZUHIRO BESSHO | 鋼琴及鍵琴 PIANO & KEYS
KENJI YOSHIURA | 敲擊樂器 PERCUSSION
松浦千昇 YUKINO MATSUURA | 鼓 DRUMS

特別嘉賓 SPECIAL GUEST
關家傑 ALAN KWAN | 結他 GUITAR
何卓彥 CY LEO | 口琴 HARMONIC



荃灣大會堂
Tsuen Wan
Town Hall

主理 Presented by



贊助節目 Contribution Programme

宣傳伙伴 Publicity Partner

門票 Ticketing



SHAG，這隊以龐克之魂詮釋爵士、搖滾、放克等多元風格的即興樂隊，融合TurnTable、Hip-Hop、Funk、Ambient、Noise等元素，用迷幻之音衝破音樂邊界。樂隊在2000年代初展開活動，參與樂手亦是粒粒皆星。2022年再度重組，首張專輯《THE PROTEST JAM》震撼登場！SUGIZO親導八首曲目，融合現場錄音與疊錄匠心，奏響自由、人權與和平的時代強音，與樂隊成員天才貝斯手KenKen、即興小號手類家心平、琴手別所和洋、新世代超絕技巧派鼓手松浦千昇，以及鬼才敲擊樂手Yoshiura Kenji，再現 Electric Miles 和 Frank Zappa 的經典風華。如今，他們將這場音樂盛宴搬上舞臺，香港站現場演出蓄勢待發！這是一場不容錯過的音樂狂歡，讓我們與 SHAG 一同在迷幻的音符中探尋靈魂深處的自由與激情，感受音樂的無限力量！

JITN is presenting another captivating guitar night! We are honored to invite the SHAG is a jam band that interprets jazz, rock, and funk through the spirit of punk, blending elements like TurnTable, Hip-Hop, Funk, Ambient, and Noise, pushing the boundaries of music with their psychedelic sound. The band started its activities in the early 2000s, and the participating musicians are all stars. SHAG reformed in 2022 and released their first album "THE PROTEST JAM"! Led by SUGIZO, the eight tracks merge live recordings with meticulous layering, resonating with the era's powerful themes of freedom, human rights, and peace. The lineup features brilliant bassist KenKen, trumpeter Shimpei Ruike, keyboardist Kazuhiro Bessho, next-generation virtuoso drummer Yukino Matsuura, and the talented percussionist Kenji Yoshiura, all evoking the classic brilliance of Electric Miles and Frank Zappa. Now, they are bringing this musical feast to the stage, with their live performance in Hong Kong! This is a music celebration you won't want to miss - let's join SHAG in exploring the depths of our souls for freedom and passion through psychedelic notes, and feel the infinite power of music!

備註 Remarks

- 適合六歲或以上觀眾欣賞
Recommended for ages 6 and above
- 觀眾務請準時入座，遲到者須待節目適當時候方可進場
Audience is strongly advised to arrive punctually. Latecomers will only be admitted at a suitable break
- 如遇特殊情況，主辦機構保留更改節目、表演者，以及座位編排的權利
The presenter reserves the right to change the programme, artists and seating arrangement should unavoidable circumstances make it necessary

立即購買
BUY NOW



八折優惠 Concessionary Tickets (20% off)

全日制學生、60歲或以上高齡人士、殘疾人士及看護人，及綜援受惠人可享八折優惠。數量有限，先到先得。請於入場時出示有效身分證明文件。

20% off for full-time students, senior citizens aged 60 or above, people with disabilities and the minder and CSSA recipients. Limited quota, first-come-first-served. Valid proof of identity must be presented at the door.